



Wednesday Clubs fees

TERM 1 (13 sessions+Lunch): £650	TERM 2 (11 sessions+Lunch): £550	TERM 3 (11 sessions+Lunch): £550
--	--	--

Wednesday Clubs will resume on Wednesday 11/09/2024.

Wednesday Clubs arrangements will be as follows:

- access to the service is reserved to children duly enrolled for the full term and limited to 12 children per group.
- parents should collect their child between 3.55pm and 4.00pm at the front door,
- occasional attendance is not allowed.

Enrolment: at the start of each term, please complete the relevant form

Wednesday Club fees will be included in the tuition fees termly invoice

Any enrolment and payment are firm and final; no refund is possible whatever the reason.

Les clubs du mercredi recommenceront le mercredi 11/09/2024.

Les clubs du mercredi se dérouleront selon les modalités suivantes :

- accueil des enfants inscrits pour la période entière, accueil limité à un maximum de 12 enfants par groupe.
- les parents viennent rechercher leurs enfants entre 15h55 et 16h à la porte principale,
- La fréquentation occasionnelle n'est pas autorisée.

L'inscription se fait en complétant **trimestriellement** le formulaire adéquat.

Les frais des clubs du mercredi seront inclus dans la facture de la scolarité de chaque trimestre.

Toute inscription et paiement sont non révocables, ni remboursables, quelle que soit la raison invoquée.